
Interpellation	till	Kommunstyrelsens	ordförande	angående	afghanska	barn	
	
I	och	med	att	överenskommelsen	angående	migrationspolitiken	nu	sätts	i	verket	
möter	de	som	arbetar	med	afghanska	barn	och	ungdomar	något	de	aldrig	ställts	
inför	tidigare.	Hårdare	asylregler	gör	att	barnen	skickas	till	ett	land	som,	vilket	
flera	organisationer	vittnar	om,	inte	på	något	sätt	är	tryggt	och	säkert.	Den	
desperation	och	förtvivlan	hos	dessa	barn	vilka	här	i	Sverige,	kanske	för	första	
gången,	fått	utvecklas	och	utbildas	i	ett	samhälle	fritt	från	förtryck,	är	svåra	att	
hantera.	
	
Det	är	inte	statistik	och	siffror,	utan	barn	och	unga	som	rotat	sig	här	och	som	har	
kunnat	se	en	hoppfull	framtid.	Barn	och	unga	som	vi	mött	och	lärt	känna	i	
klassrum,	på	boenden,	på	skolgårdar	och	i	idrottssammanhang.	
	
För	personal	som	dagligen	möter	och	lärt	känna	de	här	barnen	behövs	en	
handlingsplan	då	det	är	tungt	på	många	sätt	att	bära	den	här	hopplösa	
situationen.		
	
Min	frågor	lyder	
	
Finns	det	i	Nacka	kommun	en	handlings‐	eller	beredskapsplan	för	personal	
inom	skola	och	välfärd	vilka	kan	tänkas	behöva	hjälp	att	hantera	den	psykiska	
påfrestningen	som	de	afghanska	barnen	och	de	själva	utsätts	för?	
	
Om	denna	plan	finns.	Hur	ser	den	ut?	
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